
De Inloop 

De SP is benaderd door deelnemers van “de Inloop” ( onderdeel van GGZ Oost Brabant). De 
deelnemers hebben middels een brief een voor hen onduidelijk en vervelend bericht gehoord; 
citaat: 
Gemeente maken het mogelijk dat iedereen moet kunnen meedoen in de samenleving. Gemeenten 
maken dit mogelijk door voorzieningen voor speciale doelgroepen te kantelen naar een nieuwe 
opzet. 
Een van de voorzieningen waar het voornemen is te “kantelen” is de ontmoeting /inloop waar u 

bezoeker van bent. Kantelen wil in dit geval zeggen dat het voornemen is om de ontmoeting vanaf 
1 januari 2017 niet voort te laten bestaan als specifieke voorziening voor bezoekers met 
psychiatrische problemen. Aan bezoekers wordt gevraagd om gebruik te maken van bestaande of 
nog te ontwikkelen andere algemene voorzieningen in de eigen woonomgeving of buurt. 
We gaan samen met u en de gemeente kijken wat er mogelijk is. Omdat het al snel 2017 is vragen 
wij u om na te denken over alternatieven waar u gebruik van kunt maken. Einde citaat  

 
Het college heeft in mei het besluit genomen om de inloop voor 160.000 euro te ondersteunen om 
deze belangrijke functie in stand te houden. In de raadscommissie is dit besproken en hebben we 
uitgesproken dat het voortbestaan van deze belangrijke functie moet blijven bestaan. Waar het 

mogelijk is in meedoen in een bestaande voorziening prima. Maar we praten over een specifieke 
groep mensen die professionele begeleiding nodig hebben. Hier zijn deze mensen ook voor 
geïndiceerd. In deze tijd waarin door verminderde en veranderde zorg we steeds meer verwarde 

mensen zien vinden wij als SP fractie dat deze laagdrempelige zorg absoluut gehandhaafd moet 
blijven. Deelnemers van de inloop voelen zich in deze specifieke omgeving beschermd en 
vertrouwd. We zijn uitermate verbaasd dat in de brief aangegeven wordt dat mensen zelf een 
oplossing moeten zoeken en dat velen in de onzekerheid verkeren wat nu op 1 januari 2017  
Er is aan een aantal deelnemers gevraagd om te bekijken of ze straks in de nieuwe opzet van de 
Iemhof een plaats kunnen vinden. Het mag en kan toch niet zo zijn dat wij als gemeente in 
onzekerheid onduidelijkheid laten verkeren 

Vragen: 
- de GGZ zegt in dit verhaal dat kantelen, opheffen is, bent u het eens met de stelling dat door de 
kanteling een nieuwe opzet gezocht moet worden voor deze mensen? 
- deelt u de mening van de GGZ dat deze mensen bij een andere bestaande of nog te creëren 
inloopfunctie aan kunnen sluiten? 
- deelt u de eerder gedane uitspraak door de Raad, dat de inloop moet blijven bestaan? 

- hoe kunt u de mensen die gebruik maken van deze voorziening geruststellen?  
- wat gaat u doen als verantwoordelijk wethouder ? 

 


